



新加坡金钻珠宝商会  
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

30 June 2023

Dear Members,

## **INVITATION TO THE OPENING CEREMONY OF SIJE 2023**

SJA, the strategic host of the Singapore International Jewelry Expo (SIJE) 2023 would like to invite you to the official Opening Ceremony of SIJE 2023.

Details are as follows :

Date : **13 July 2023, Thursday**

Time : **11.30 am**

Venue : **Marina Bay Sands Expo & Convention Centre, Halls A & B (Level 1)**

*\*\* Complimentary valet parking coupons will be provided for confirmed guests on a first-come-first-served basis on the day of the Opening Ceremony.*

The programme for the Opening Ceremony is attached below for your information. SiJE 2023 will be held from 13 to 16 July 2023. For more details of SIJE 2023, please visit <https://sije.com.sg>

To attend **the Opening Ceremony on 13 July 2023**, please RSVP via <https://tinyurl.com/SIJE-OC-2023> by **7 July 2023**.

To attend **the event from 14 to 16 July 2023**, please register via <https://tinyurl.com/SIJE2023-reg>

Thank you for your attention and we look forward to seeing you!

Regards,

Singapore Jewellers Association



新加坡金钻珠宝商会  
SINGAPORE JEWELLERS ASSOCIATION

2023年6月30日

致：全体会员

## 新加坡国际珠宝展 (SiJE) 2023 开幕典礼

本会是珠宝展 2023 的策略协办单位，诚挚邀请您拨冗支持及出席展会的开幕典礼。

开幕典礼的详情如下：

日期：2023年7月13日，星期四  
时间：上午11时30分  
地点：金沙会展中心，A & B 展厅 (第1层)

*\*\* 已确认出席的嘉宾可索取免费代客泊车优惠券，优惠券以先到先得的方式分配完为止。*

新加坡国际珠宝展 (SiJE) 2023 将于 2023 年 7 月 13 日至 16 日举行，您可以浏览 <https://sije.com.sg> 了解更多有关 SiJE 2023 的详细信息。

有兴趣出席 **2023 年 7 月 13 日** 的开幕典礼，请于 2023 年 7 月 7 日之前通过 <https://tinyurl.com/SIJE-OC-2023> 进行注册。

出席 **2023 年 7 月 14 日至 16 日** 的展会，请通过 <https://tinyurl.com/SIJE2023-reg> 进行注册。

感谢及期待在开幕典礼上与您相见！

新加坡金钻珠宝商会